



To the attention of:  
**National Federations**

*Sent by email only*

Lausanne, 18 March 2020

## 2020 UEC Calendar

Dear National Federations,

In accordance with the recent press release published by the Union Cycliste Internationale (<https://www.uci.org/inside-uci/press-releases/the-uci-takes-strong-measures-faced-with-the-development-of-the-coronavirus>) and in consultation with our organisers, the UEC Management Board has decided to postpone some events on the international calendar.

The revised new dates will be worked out based on availability in the UCI International Calendar.

Events postponed (new dates to be confirmed at a later date):

- BMX European Cup - Verona (ITA), 28-29 March
- BMX European Cup - Zolder (BEL), 11-12-13 April
- BMX European Cup - Papendal (NED), 25-26 April
- MTB XCO-XCR-XCE European Championships – Graz-Stattegg (AUT), 14-17 May

Events still going ahead, for now, on their initial date:

- BMX European Cup - Sarrians (FRA) – 9-10 May
- Juniors Indoor European Championships - Altdorf (SUI) – 22-23 May

The UEC is aware of the financial consequences of the coronavirus crisis which Europe is currently experiencing. The UEC Management Board is carefully monitoring the development of the situation and will do everything in its power to ensure the postponement of the above events, at the same time respecting the health measures imposed by each government.

Should you have any further questions or need any further information regarding the above, please do not hesitate to contact us and we send you our best wishes in this very difficult time for the world of sport.

Yours sincerely,

Rocco Cattaneo  
President



Enrico Della Casa  
General Secretary

A l'attention des :  
**Fédérations Nationales**

*Envoi par e-mail uniquement*

Lausanne, le 18 mars 2020

### Calendrier UEC 2020

Chères Fédérations Nationales,

Conformément au récent communiqué de presse émis par l'Union Cycliste Internationale (<https://www.uci.org/fr/inside-uci/press-releases/I%20E2%80%99uci-prend-des-mesures-fortes-face-au-d%20veloppement-du-coronavirus>) et en consultation avec nos organisateurs, le Comité Directeur UEC a pris la décision de reporter certains évènements du calendrier international.

Les éventuelles réattributions de nouvelles dates seront déterminées en fonction des possibilités offertes par le Calendrier International UCI.

Evénements reportés (nouvelles dates à déterminer) :

- Coupe d'Europe BMX - Verona (ITA), 28-29 mars
- Coupe d'Europe BMX - Zolder (BEL), 11-12-13 avril
- Coupe d'Europe BMX - Papendal (NED), 25-26 avril
- Championnats d'Europe VTT – Graz-Stattegg (AUT), 14-17 mai

Evénements maintenus, à ce jour, à leur date initiale :

- Coupe d'Europe BMX - Sarrians (FRA), 9-10 mai
- Championnats d'Europe Juniors Cyclisme en salle - Altdorf (SUI), 22-23 mai

L'UEC est naturellement consciente des conséquences financières de la crise du coronavirus que l'Europe toute entière traverse actuellement. Le Comité Directeur UEC surveille attentivement le développement de la situation et fera tout ce qui est en son pouvoir pour s'assurer du report des événements précités, dans le respect des réglementations sanitaires de chaque gouvernement.

Dans cet esprit, nous restons à votre disposition pour tout renseignement complémentaire au sujet de ce qui précède et vous adressons nos salutations les meilleures en cette période très difficile pour le monde du sport.



Rocco Cattaneo  
President



Enrico Della Casa  
General Secretary